
APLAVZ ZA AVTOCESTO
ZA NAS Nl SPREJEMLJIV
V januarski številki Naše skupnosti je bil na prvi strani objavljen članek,

v katerem piše, da so delegati na skupni seji vseh treh zborov občinske
skupščine z aplavzom sprejeli spremembe in dopolnitve prostorskih dokumen-
tov in s strani občineprižgali zeleno luč za začetek gradnje avtoceste in severne
obvoznice.

Na zasedanju skupščine, na katerem je
piojekt severne obvoznice razložila Mar-
jana Erjavec-Hauptman. pa tudi minister
za okolje Miha Jazbinšek. je v dokaj ugla-
šeno razpravo, ki se je ob sprejetju spre-
menila v aplavz. dvom o njegovi upraviče-
nosti vnesel delegat v zboru združenega
dela Borut Samustar s Psihiatrične klinike
v Polju. Njegovemu mnenju, da predla-
gana trasa severne obvoznice nikakor ni
sprejemljiva za bolnišnico, se pridružuje
celotno osebje. še posebej pa njen pred-
stojnik, primarij dr. Jože Darovec, ki
pravi. da bo poseg v bolnižnični prostor
tako rigorozen. da ga ne bo mogoče z niči-
mer odpraviti. Ne gre samo za to, da bo
bolnišnica zgubila okoli osem hektarjev
zemljišč in okoli tisoč kvadratnih raetrov
stanovanjskih in drugih površin. Hrup in
izpušni plini, ki se bodo širili s ceste, so
nesprejemljivi za zdravstveno ustanovo,
kot je Psihiatrična klinika. ki potrebuje
mir. Že postavitev protihrupnih ograj in
plotov dovolj zgovorno govori o tem, da se
bo cesta bolnici približala na vsega nekaj
deset metrov. To pa je tisto. čemur najbolj
nasprotujejo in kot je dejal primarij dr.
Darovec, od njih soglasja ne bodo dobili.

Za bolnišnico in njenega predstojnika je
avtocesta le nekaj deset metrov od bolniš-
ničnih prostorov poseg, v katerega zaradi
psihiatričnih bolnikov ne moreta privoliti,
zato tudi obsojata aplavz, ki so ga trasi, ne
da bi upoštevali življenjske interese Psihia-
trične bolnišnice, ki tu zdravi bolnike že
več kot sto let, dali delegati občinske
skupščine. Ob tem se kljub zagovorom
Marjane Erjavec-Hauptman in Mihe Jaz-
binŠka niso zavedali daljnosežnosti posle-
dic za Psihiatrično kliniko.
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